
 

 

 

 

                     Z Á P I S 
 

z 3. jednání Komise školství, vzdělávání a demografie konané dne 23.3.2011 
  

 

Dne 23.3.2011 se uskutečnilo jednání Komise školství, vzdělávání a demografie zřízené Radou města 

Karlovy Vary. 

 

Místo jednání: zasedací místnost v 5. patře Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 21,    

361 20 

Doba jednání: jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin a skončeno v 17:00 hodin. 

Přítomni: Mgr. Hana Janischová, Zdeněk Slába, JUDr. Radan Večerka, Mgr. Jan Poula, 

Mgr. Jana Petříková, Věra Bartůňková 

Omluveni: Mgr. Vladimír Hůrka 

Neomluveni:  / 

Hosté: zástupci Asociace Záchranný kruh  

Program jednání: 

1. Schválení programu jednání 

2. Schválení zápisu č. 2/2011 

3. Finance do škol – konkrétní témata, návrhy, možnosti 

4. Základní ukazatele související s demografickým vývojem v Karlových Varech – rozbor 

situace nejen v návaznosti na kapacitu školských zařízení 

5. Různé, diskuse 

6. Návrh usnesení 

7. Závěr 

Jednání zahájila předsedkyně komise Mgr. Hana Janischová.  

1. Schválení programu 

Navržený program byl všemi přítomnými členy komise schválen.  

2. Schválení zápisu č. 2/2011 

Zápis č. 2/2011 z jednání Komise ŠVD dne 16.2.2011 byl všemi přítomnými členy schválen. 

 



3. Finance do škol 

V souvislosti s přidělováním financí do škol se diskutovalo nad rozdíly financování jednotlivých škol 

zejména rozpočtů škol, jak stará jsou kritéria investic do škol v návaznosti na růst cen, např. energií. 

Komise chce nastínit podrobný harmonogram investic do škol, zohlednění čerpání prostředků dle 

rozsáhlosti a velikosti škol.  

Komise se zabývala problematikou financování nepedagogických pracovníků, chce navrhnout 

systémové řešení financování nepedagogických pracovníků dle jednotných kritérií na jednotlivé školy. 

Komise se zabývala problematikou kapacity škol, jejich naplněností. Doporučila snížit kapacitu škol 

na normu 25 žáků na třídu s vyčleněním odborných tříd. 

4. Základní ukazatele související s demografickým vývojem v Karlových Varech 

Komise se zabývala základními ukazateli související s demografickým vývojem v Karlových Varech. 

Porovnávala obsazenost základních a mateřských škol v posledních letech. 

5. Různé  

K tématu projektů EU vystoupil JUDr. Radan Večerka a nastínil další průběh projektu čerpání financí 

z EU do škol. Předložil návrh, aby se projekt orientoval na další vzdělávání, trh práce. Komisi vyzval 

k zajištění informací od jednotlivých škol o zájmu účasti na projektu. 

V závěru se komisi představila asociace Záchranný kruh, která informovala o své činnosti a přednesla 

svou prezentaci. 

6. Návrh usnesení 

I. Úkoly pro tajemnici komise (Termín: 27.4.2011): 

Komise ŠVD ukládá zajistit návrh zpracování struktury řešení požadavků škol v oblasti investic, oprav 

a dovybavení škol. 

Komise ŠVD se seznámila se závaznými ukazateli výdajů ve školství na provoz a údržbu škol a ukládá 

zajistit přehled kritérií uplatněných při určování výše přidělených finančních prostředků a rekapitulaci 

plánu a skutečnosti provozních nákladů od r. 2008. 

Komise ŠVD požaduje objasnění hodnot uvedených v kapitole Provozní příspěvky města PO ZŠ a MŠ 

k 31.12.2011 v oddíle Příspěvky na nepedagogické pracovníky, případně zajistit návrh systémového 

řešení zvýšení nároků na mzdy nepedagogických pracovníků. 

Zjistit možnosti, případně připravit k předložení přehled demografického stavu obyvatelstva 

v jednotlivých etapách života (předškolní věk, školní věk, mládež od 15 – 18 let, lidé do 35 let, 

důchodový věk). 

Hlasování: pro:  Mgr. Hana Janischová, Zdeněk Slába, JUDr. Radan Večerka, Mgr. Jan Poula,  

    Mgr. Jana Petříková, Věra Bartůňková   

  proti:    nikdo  

  zdržel se:  nikdo  



Usnesení bylo přijato. 

 

II. Úkoly pro člena komise JUDr. Radana Večerku (Termín: 27.4.2011):  

Připravit osnovu celoměstského projektu ve 3. ose projektů EU pro školy zřizované Městem Karlovy 

Vary.  

Hlasování: pro:  Mgr. Hana Janischová, Zdeněk Slába, JUDr. Radan Večerka, Mgr. Jan Poula,  

    Mgr. Jana Petříková, Věra Bartůňková   

  proti:    nikdo  

  zdržel se:  nikdo  

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Termín příští komise bude 27.4.2011 od 15:00 hod v budově Magistrátu města Karlovy Vary, 

zasedací místnost 5. patro. 

 

Dne: 28.3.2011    

Zapsala: Bc. Jana Balintová, tajemnice komise        ____________________ 

 

                        

                        

 

              ____________________ 

        Mgr. Hana Janischová   

         předsedkyně komise 

 

  

  

  

 


